



Dr Zhou is a Professor of Chinese and Director of the Centre for Eastern Asian Studies & Research in Barcelona, the Autonomous University of Barcelona. He is a vice president of the European Association of Chinese Teaching (EACT/AEEC), member of Council board of the International society for Chinese Teaching and was previously Director of Barcelona Confucius Institute Foundation (2008-2011). Professor Zhou has taught Chinese language & culture for many years, during which he has also managed training projects related to Chinese language learning and teaching. Professor Zhou has researched and published on language policy, language learning and teaching, teacher training, intercultural communications and cross cultural business management. He is the author of a number of books, including Chinese language teaching in Spanish Language spoken countries, of which won the Outstanding International Chinese Teaching innovation Award in 12<sup>th</sup> Edition of International Symposium for Chinese Teaching 2015.

周敏康博士现为西班牙巴塞罗那自治大学 (Universitat Autònoma de Barcelona, [www.uab.cat](http://www.uab.cat)) 教授，东亚研究中心主任，欧洲汉语教学协会副会长，世界汉语教学学会理事。曾任巴塞罗那孔子学院基金会首任院长（2008-2011）。在西班牙从事汉语教学和教师培训工作多年，其论文《欧洲语言共同参考框架下的西班牙大学本科汉语教学》，在 2015 年的第十二届世界汉语教学大会上获“优秀国际汉语创新奖”。个人研究和发表的论文涉及文学、教育、语言政策，西汉语教学及跨文化交际等领域，并应邀参欧汉会组织的师资培训和进修活动。